
Op 28 december organiseerde Stichting Hof van 
Eden het Oliebollenfeest. PvdA-raadslid Tina 
Jakoeb was aanwezig bij dit evenement, dat in 
samenwerking met NVA Rijnmond werd gehouden. 
Het bijzondere aan dit feest was de betrokkenheid 
van jongeren, waaronder neurodiverse jongeren 
met ADHD, ADD of Autisme, die hun maatschappe-
lijke stage voltooiden.Het evenement trok veel 
bezoekers, waaronder familieleden van deelnemers 
en andere geïnteresseerden.
 
Voor de PvdA is de essentie van dit verslag de suc-
cesvolle samenwerking tussen lokale organisaties 
en jongeren, in het creëren van gemeenschapszin 
en het ondersteunen van maatschappelijke activi-
teiten. 

Op 27 november sprak de gemeente Barendrecht 
zich uit tegen geweld op vrouwen en meisjes. Dit 
deed ze door een speciale vlag te hijsen bij het 
gemeentehuis en door het kunstwerk de Anodebol 
een week lang oranje te laten oplichten.

De PvdA heeft deelgenomen aan de campagne. 
Door ondersteuning te geven aan campagnes die 
geweld tegen vrouwen aan de kaak stellen, toont 
de PvdA aan dat ze de strijd tegen onrecht niet 
alleen erkent, maar ook actief bijdraagt aan de 
bewustwording en preventie ervan. De PvdA maakt 
zich hard voor het doorbreken van structuren die 
emancipatie in de weg staan, én het benadrukt dat 
zij onvermoeid werken aan een wereld waarin 
iedereen, ongeacht gender, afkomst, of achter-
grond, gelijke kansen heeft op een veilig en vervul-
lend leven. Dit is in lijn met hun historische strijd 
voor het stemrecht van vrouwen, LHBTI-rechten en 
fundamentele burgerrechten. De PvdA erkent dat 
deze strijd voortdurend is en zich moet richten op 
alle vormen van discriminatie en ongelijkheid.
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De PvdA-fractie heeft schriftelijke vragen gesteld aan 
het college van B&W over de parkeeroverlast in de 
buurt van de scholen bij Lagewei. Na meerdere klachten 
van bewoners van de nabijgelegen flat, heeft de fractie 
de urgentie van dit probleem benadrukt.

De kwestie betreft voornamelijk de verhoogde parkeer-
druk tijdens schoolactiviteiten, wat niet alleen overlast 
veroorzaakt voor de bewoners, maar ook zorgen 
oproept over de veiligheid van kinderen en ouders die 
de scholen bezoeken.

Het doel van deze vragen is om de gemeente aan te 
sporen tot actie en het vinden van effectieve oplossin-
gen om zowel de veiligheid te verbeteren als de 
parkeeroverlast voor de bewoners te verminderen.

Geacte leden, 

Met deze nieuwsbrief willen we het jaar afsluiten en jullie informeren over recente ontwikkelin-
gen binnen onze partij. Dit jaar is voor ons een hectisch jaar geweest. We hadden ons voorge-
nomen om elk kwartaal een nieuwsbrief uit te brengen, maar door omstandigheden is dit niet 
gelukt. Dit kwam voornamelijk door de intensieve burgemeesterprocedure en de voorberei-
dingen voor de Tweede Kamerverkiezingen. We bieden onze oprechte excuses aan voor 
deze onderbreking in onze communicatie.
 
In deze nieuwsbrief willen we jullie graag op de hoogte brengen van enkele belangrijke acties 
die onze fractie heeft ondernomen sinds het derde kwartaal van dit jaar. We zijn trots op de 
vooruitgang die we hebben geboekt en zijn dankbaar voor jullie onophoudelijke steun. Terwijl 
we ons opmaken voor de feestdagen, willen we van deze gelegenheid gebruik maken om 
iedereen gezegende en vreugdevolle dagen toe te wensen. We kijken uit naar een productief 
2024 en hopen ook in het nieuwe jaar op jullie gewaardeerde steun te mogen rekenen.
 
Jullie betrokkenheid is de kern van onze beweging. We zijn dankbaar voor jullie steun en 
kijken uit naar wat we samen kunnen bereiken in het komende jaar.

De PvdA Barendrecht heeft recentelijk vragen gesteld 
over de huisvestingssituatie van statushouders op de 
Talmaweg 107. Dit voormalige kantoorpand huisvest 
momenteel 14 mannelijke statushouders die in afwach-
ting zijn van een permanente woning binnen de 
gemeente.

Van deze groep hebben meerdere mannen een verzoek 
ingediend voor gezinshereniging. Tot nu toe zijn twee 
mannen herenigd met hun gezin; één gezin kreeg een 
woning toegewezen in Albrandswaard en een ander in 
Ridderkerk. Drie gezinsherenigingsverzoeken hebben 
inmiddels goedkeuring ontvangen van de IND. De 
betrokken gezinnen zijn reeds onderweg naar Neder-
land. Dit roept vragen op over de toekomstige huisves-
tingsplannen voor de statushouders die daar momen-
teel verblijven.

De Stichting Buurtpreventie Baren-
drecht, bekend om haar bijdrage aan de 
veiligheid en leefbaarheid van lokale 
wijken, zal per 1 januari 2024 worden 
opgeheven. Dit volgt op de aankondi-
ging van wethouder van der Linden over 
een nieuw gemeentelijk buurtpreven-
tie-initiatief. 

PvdA-raadslid Tina Jakoeb, samen met 
VVD-raadslid Cees Schaap, heeft inte-
resse getoond in de integratie van de 
ervaring en kennis van de huidige vrijwil-
ligers van de stichting in het nieuwe 
plan. Beide raadsleden hebben hun 
dank uitgesproken voor de jarenlange 
inzet van de vrijwilligers, wiens werk een 
blijvende impact heeft gehad op de 
gemeenschap. Voor de PvdA is de 
voortzetting van burgerparticipatie en 
het behoud van opgedane kennis en 
ervaring in het nieuwe buurtpreven-
tie-initiatief van groot belang.

Op 27 november opende Barendrecht 
een nieuwe locatie voor Vluchtelingen-
werk in het gemeentehuis, bijgewoond 
door PvdA-raadslid Tina Jakoeb. De 
verhuizing van 't Trefpunt naar een 
toegankelijkere locatie bevordert de inte-
gratie en ondersteuning van vluchtelin-
gen. Vluchtelingenwerk helpt hen bij huis-
vesting, verzekeringen en bevordert zelf-
standigheid en sociale verbinding. Voor 
de PvdA is de nadruk op verbeterde inte-
gratie en ondersteuning van vluchtelingen 
essentieel. Deze nieuwe locatie in het 
gemeentehuis symboliseert de toewijding 
van de gemeente aan het faciliteren van 
deze integratieprocessen en de actieve 
deelname van vluchtelingen aan de 
gemeenschap.

De fractie van de PvdA heeft vragen gesteld aan het 
college van burgemeester en wethouders over de uitda-
gingen waarmee basisscholen worden geconfronteerd 
bij het implementeren van de wettelijke verplichting om 
minimaal twee uur bewegingsonderwijs per week aan te 
bieden.

Het belang van bewegingsonderwijs voor de sociale, 
motorische en cognitieve ontwikkeling van kinderen, 
evenals voor het bevorderen van een gezonde leefstijl, 
is cruciaal. Daarom is het vanaf het schooljaar 
2023-2024 verplicht voor basisscholen om minimaal 
twee lesuren bewegingsonderwijs per week aan te 
bieden onder leiding van een vakleerkracht of bevoegde 
groepsleerkracht.

Tijdens een recent bezoek van de PvdA aan enkele 
scholen in de gemeente, bleek echter dat scholen 
problemen ondervinden bij de uitvoering van deze wet, 
met name vanwege een tekort aan ruimte voor sportac-
tiviteiten.

Parkeerproblemen bij Lagewei

Huisvesting en gezinshereniging van sta-
tushouders

Oliebollenfeest bij Stichting Hof van 
Eden

Samen tegen geweld tegen vrouwen 
en meisjes!
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Schrijftelijke 
vragen

Raadsleden uiten waardering 
voor vrijwilligers buurtpreventie

Nieuwe locatie vluchtelingenwerk

Uitdagingen bewegingsonderwijs op 
basisscholen
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De woningcorporatie Patrimonium en wijkbrandweer-
vrouw Amanda van Kuijk hebben krachten gebundeld 
om de brandveiligheid binnen de gemeente Baren-
drecht te verhogen. Met een reeks informatieve bijeen-
komsten gericht op bewoners, wordt het bewustzijn van 
brandpreventie en veiligheid in de huiselijke omgeving 
aanzienlijk versterkt.

De kick-off van deze reeks vond plaats op 27 november 
in de Oude Haven, gevolgd door sessies in andere 
delen van de gemeente. Tijdens deze sessies deelde 
Amanda van Kuijk, expert op het gebied van brandvei-
ligheid, essentiële tips en persoonlijk advies om de 
risico’s in en om het huis te minimaliseren. Bewoners 
kregen tevens de kans om persoonlijke vragen te stellen 
en konden zelfs begeleiding in hun eigen woning 
ontvangen. PvdA raadslid was aanwezig bij de startbij-
eenkomst op 27 november, als teken van de partij’s 
steun aan deze belangrijke veiligheidsinspanningen.

Veligheid eerst!
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Op weg naar een Kindvriendelijk Barendrecht?
PvdA-raadslid Tina Jakoeb heeft het voorstel geïntroduceerd om Barendrecht te transformeren 
tot een officieel erkende 'Child Friendly City' in lijn met UNICEF's programma. Dit past bij de 
ambities van Barendrecht om een werelddorp te worden en benadrukt het belang van beleid 
gericht op veiligheid, digitalisering en klimaat. Het gaat om het naleven van het Kinderrechten-
verdrag en het creëren van een veilige, gezonde en kansrijke omgeving voor de jeugd. Met de 
toenemende armoede, vraag naar jeugdzorg en jeugdcriminaliteit in Barendrecht is er een drin-
gende behoefte aan een gestructureerde verbetering van het jeugdbeleid.

Voor de PvdA is het essentieel dat het beleid niet alleen de directe betrokkenheid van de jeugd 
omvat, maar ook specifieke, meetbare doelstellingen en een intensieve samenwerking tussen 
onderwijs, zorg en veiligheid. Dit moet leiden tot een holistische aanpak die de jeugd in alle 
aspecten van hun leven ondersteunt. De PvdA vindt het belangrijk dat Barendrecht een conti-
nue proces van verbetering inzet om echt een kindvriendelijke gemeenschap te worden, waar-
bij de stem van de jeugd centraal staat.

De PvdA beschouwt inclusie als een fundamenteel beleidspunt, gericht op het creëren van een 
gemeenschap waar iedereen, ongeacht diversiteit, zich gewaardeerd voelt. Recent heeft de 
PvdA Barendrecht vruchtbaar overleg gevoerd met Freddy May van het NOOM, wat inzichten 
gaf in het betrekken van migrantengemeenschappen. Freddy, die in 1969 vanuit Suriname naar 
Nederland kwam, heeft een sleutelrol gespeeld in de ondersteuning van migranten en het 
bevorderen van beleidsbeïnvloeding en emancipatie via diverse organisaties

Voor de PvdA is de essentie van dit bericht de voortzetting van hun inzet voor een inclusieve 
samenleving. De partij waardeert de ervaringen en successen van sleutelfigurren zoals Freddy 
May en is vastbesloten om via samenwerking een hechte, welvarende gemeenschap te bevor-
deren.

Bruggen bouwen voor inclusiviteit

Stichting De Toekomst besteed 
aandacht aan campagne 
“Bewust Barendrecht”
Op 21 november heeft Stichting De Toekomst 
in het kader van de campagne "Bewust 
Barendrecht" activiteiten georganiseerd om 
de deelnemers aan te moedigen tot een 
actievere bijdrage aan hun gezondheid.  
PvdA-raadslid Tina Jakoeb nam actief deel 
aan deze initiatieven die gericht waren op het 
bevorderen van sociale interactie en 
persoonlijke gezondheid. Dit sluit aan bij de 
missie van de PvdA om gezondheidsbewust-
zijn en zelfredzaamheid in de gemeenschap 
te versterken.

De georganiseerde activiteiten, waaronder 
bewegingssessies en een workshop gezonde 
voeding, zijn belangrijk voor het stimuleren 
van een actieve levensstijl en het maken van 
bewuste voedingskeuzes. Deze initiatieven 
zijn cruciaal voor de PvdA omdat ze direct 
bijdragen aan het verminderen van de druk 
op de zorgsector en het verbeteren van de 
levenskwaliteit van de ouderen in Baren-
drecht. De partij hecht veel waarde aan 
dergelijke programma’s die de zelfstandig-
heid van ouderen ondersteunen en daarmee 
de samenleving als geheel ten goede komen.

GroenLinks en PvdA hebben gezamenlijk 
campagne gevoerd in Barendrecht voor de 
Tweede Kamerverkiezingen. Deze histori-
sche samenwerking tussen de twee partijen 
was een strategische keuze om samen ster-
ker te staan, niet een signaal van een aan-
staande fusie.

De gecombineerde campagne heeft een 
nieuwe dynamiek teweeggebracht, waarbij 
rood en groen samenvloeiden in alle commu-
nicatie-uitingen. De focus lag op het aangaan 
van een actieve dialoog met de gemeen-
schap over kritische lokale kwesties, in plaats 
van traditionele campagnetechnieken.

Een reeks van activiteiten heeft plaatsgevon-
den, waaronder discussies in de Zuidpolder 
en aanstaande evenementen op het Middel-
dijkerplein en bij het Binnenhof. Deze waren 
gericht op het stimuleren van gesprekken 
over natuur, klimaat, openbaar vervoer en 
huisvesting. Deze betrokken benadering 
werd versterkt door het persoonlijk versprei-
den van folders, om een breed publiek in de 
gemeente te bereiken.

GroenLinks en PvdA voeren 
voor het eerst samen campagn

De PvdA maakt zich ernstige zorgen over de geplande 
bouw van twee 180 meter hoge windturbines nabij het 
drukke Vaanplein, gezien de bijkomende geluidsover-
last voor de al door verkeer en spoor belaste inwoners. 
Ondanks dat Barendrecht en het college maatregelen 
kunnen nemen om de impact te minimaliseren en te 
voldoen aan de WHO-normen, dringt de Provincie aan 
op een snelle realisatie, met het risico dat lokale 
beschermende maatregelen genegeerd worden. Deze 
situatie kan het vertrouwen van de burger in de overheid 
schaden, vooral bij kwetsbare groepen. De PvdA vindt 
dat de Provincie de ernst van de hinder moet erkennen 
en de bezwaren van de inwoners serieus moet nemen.

Veligheid eerst!

CDA en PvdA in Barendrecht hebben een voorstel 
gedaan om een platform en netwerk voor maatschappe-
lijke talentontwikkeling van jongeren op te zetten. Dit 
netwerk is bedoeld om jongeren buiten het reguliere 
onderwijs om vaardigheden te laten ontwikkelen door 
middel van muziek, sport en vrijwilligerswerk. Het con-
cept, geïnspireerd door Netwerk Nieuw Rotterdam, 
bevordert vriendschappen en onderlinge steun onder 
jongeren, wat essentieel is voor hun welzijn en preven-
tie van problemen. De Barendrechtse Jongerenraad 
heeft enthousiaste steun voor dit initiatief uitgesproken, 
en een motie voor de oprichting van dit netwerk wordt 
verwacht.

Netwerk voor maatschappelijke 
talentontwikkeling van jongeren
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